



注意事項 符合申請資格的學生須填妥申請表格，連同身份證或護照副本、雅思考試成績單、直接轉帳/匯款支付授權書等申請文件遞交至學生事務處。若未能在限期前提交申請，資助申請將不獲受理。	Remarks Eligible students should complete this application form and submit it to the Student Affairs Office with such documents as a duly completed "Bank Transfer / Remittance Authorization Form", the copies of your resident card / passport and IELTS report. Late applications will not be accepted.
---	--

申請編號 | Application Number _____ / _____

個人資料 | Personal Information

學生編號 Student Number	姓名 Name	聯絡電話 Telephone Number

學術單位 | Academic Unit

<input type="checkbox"/> 應用科學學院 Faculty of Applied Sciences	<input type="checkbox"/> 人文及社會科學學院 Faculty of Humanities and Social Sciences		
<input type="checkbox"/> 健康科學及體育學院 Faculty of Health Sciences and Sports	<input type="checkbox"/> 管理科學學院 Faculty of Business		
<input type="checkbox"/> 語言及翻譯學院 Faculty of Languages and Translation	<input type="checkbox"/> 北京大學醫學部—澳門理工大學護理書院 Peking University Health Science Center – Macao Polytechnic University Nursing Academy		
<input type="checkbox"/> 藝術及設計學院 Faculty of Arts and Design			

申請資助內容 | Application Details

考試日期 (日 / 月 / 年) Date of IELTS Exam (DD/MM/YY)	考試成績 Overall Band Score
_____/_____/_____	_____

資助金額 (澳門元) | Subsidy Amount (Macau Pataca)

- \$1,500 (5.5 分) \$1,700 (6 – 6.5 分) \$2,000 (7 – 7.5 分) \$2,300 (8 分或以上)

收取資助方法 | Payment of Subsidy

- 支票 | Cheque 直接轉帳/匯款* | Bank Transfer / Remittance*

*如選擇以直接轉帳/匯款方式收取資助，申請人必須同時提供銀行存摺內戶主資料頁之影印本。

*If the applicant wishes to receive the subsidy by bank transfer / remittance, a copy of the main page in a bank passbook showing the account holder's personal information must also be submitted together with this form.

謹聲明本人於修讀上述學位課程期間從未接受過澳門理工大學雅思考試費用資助，以及關於上述雅思考試沒有獲得澳門其他自治基金或公共部門的資助。本人謹聲明本表格所填寫及遞交的資料全部屬實，並願意承擔因虛假聲明所引起的法律後果。

I hereby declare that I have not received any subsidy from Macao Polytechnic University for taking any IELTS test so far during the period of my studying the above degree programme, and in relation to the above IELTS test I have not been and will not be subsidised by other self-government funds or public organisations in Macao. I hereby declare that all of the information contained in the documents supporting this application is true. I fully accept the legal responsibility arising from any false statement or misrepresentation made by me.

學生簽署 Signature of Student	交表日期 Date of Submission

學生事務處專用 | Student Affairs Office Use Only

<input type="checkbox"/> 銀行存摺內戶主資料頁之影印本 Copy of the main page in a bank passbook showing the account holder's personal information	<input type="checkbox"/> 直接轉帳/匯款支付授權書 Bank Transfer / Remittance Authorization Form
<input type="checkbox"/> 雅思成績單副本 Copy of IELTS test report form	<input type="checkbox"/> 身份證/護照副本 Copy of resident card / passport
<input type="checkbox"/> 學生證副本 Copy of Student ID card	<input type="checkbox"/> 其他 Others
收件人員 Received by	收件日期 Received on



澳門理工大學
Universidade Politécnica de Macau
Macao Polytechnic University

澳門理工大學收集個人資料聲明

澳門理工大學應申請人之要求提供相關學術及行政服務，申請人需遞交申請至相關單位。

澳門理工大學所收集的個人資料僅用作上述用途。有關資料亦可在澳門理工大學內部及其他具法律規定或獲申請人授權的實體之間傳遞，以達至完成相關程序。網絡傳遞過程未能保證訊息絕對保密，且存在一定程度之風險。

為提供所要求的服務，有關申請須提供申請人身份識別及與教育活動相關的資料，未能提供上述資料的申請將不予受理。

Macao Polytechnic University Personal Data Collection Statement

Macao Polytechnic University (hereafter referred to as “the University”) provides relevant academic and administrative services at the request of applicants, which requires the applicants to submit applications to relevant units or departments.

The personal data collected by the University will be used solely for the stated purposes. They may be transferred within the University or to entities that are in accordance with legal provision or with your prior consent. It is necessary to note that internet transmission bears risk and may not guarantee absolute confidentiality.

To enable the provision of the requested services, it is mandatory for the applications to contain personal-identification and education-related information. Applications absent of the stated information will not be processed.